
V Libochovanech dne 8. února  2008 

  

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

Za ten uplynulý čas, co jsem se nevěnovala psaní informací, se seběhlo několik událostí, které sice 

nerozvířili poklidnou hladinu života obce, ale možná budou mít vliv na její příští. 

Tak za prvé: zjistila jsem, že asi opravdu můžu za všechny nezdary a nebezpečenství, co mohou naše 

občany potkat. 

Za další: asi se nic nepohne, dokud zaměstnanci obce k tomu nedají nějaký impulz. 

A dál: možná už všechny štveme – štvu – neustálým ponoukáním k aktivitě, nebo zdánlivě 

nicneděláním. 

Schválně. Je začátek února, tedy začátek kalendářního roku, budeme společně sledovat a 

zaznamenávat iniciativní návrhy a hlavně realizace z řad občanstva. 

  

Rychlíkový spoj přestal zastavovat na zastávce pro ČD  v bezvýznamné obci a já můžu za to, že 

přibudou nezaměstnaní. 

Ve vedlejší vesnici se propadla vozovka, město ustavilo uzávěru a náš úřad může za to, že po silnici 

vedoucí obcí  jezdí auta. Ve větším počtu samozřejmě. 

V noci fouká vítr a vypadne jistič veřejného osvětlení, může za to starostka. Za ten vítr. 

Postranní uličky jsou ucpané stojícími automobily,  majitelé nedbají výzev úřadu, může za to starostka. 

Na podzim padá ze stromů listí, světe div, starostko něco s tím udělejte, přece to nebudeme hrabat. 

Ale jo, fakt i s tímhle nesmyslem už jsem se setkala. Sice ne v tomto týdnu, ale vážně jsem tomuto 

„problému“ byla vystavena. 

  

Soutěžíme o „Zlatý erb“, čekáme na dotace jako na spásu, chceme postavit dětské hřiště v Řepnici, 

zrealizovat veřejné osvětlení do Řepnice, opravit budovu úřadu po havárii vody, vydat knihu o historii 

obce, připomenout historické datum zmínky o obci před takřka tisíciletím, nechat zpracovat projekt na 

sportovní areál, začít s budování protipovodňového valu a rozprodat pozemky na stavby rodinných 

domů, vesnici nasměrovat k tomu, aby si ji turisté vybírali jako turistický cíl nebo start do našeho 

krásného okolí, je to ještě málo? Na včerejším setkání starostů obcí ležících na březích Labe byla 

diskutována vodní doprava sportovní, turistická, osobní, i naše obec by mohla mít zastávku. Třeba se 

najde chytrá podnikatelská hlava, která si na břehu za pomoci dotačních peněz dokáže postavit 

potřebná zařízení pro tuto aktivitu. Třeba. Třeba budete mít návrhy, které zapadají do již schválených 

programů! Čtete nás pravidelně? Nebo zcela náhodně? To je fuk, hlavně, že jste na našich stránkách 

našli to, co jste nalézt chtěli. 

  



Příště možná už trochu s větším optimismem. Jo, abych nezapomněla. Zítra ve Velkých Žernosekách se 

koná myslivecký bál. Opravdu bohatá tombola čeká všechny účastníky. Tak ahoj na sále, v tanečním 

proudu. 

  

Na shledanou příště se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 

 


